



PERSATUAN HADIAH DAN CENDERAMATA MALAYSIA
MALAYSIAN GIFTS AND PREMIUM ASSOCIATION (MGPA)
马来西亚礼品商会

67-2, 2nd Floor, Block F, Zenith Corporate Park, Jalan SS7/26, 47301 Petaling Jaya, Selangor.

Tel: +603 7887 3338 / Fax:+603 7880 2228

Email: enquiry@mgpa.org.my Website: www.kligp.com.my; www.mgpa.org.my



APPLICATION FOR STUDY AWARDS
学业奖励金申请表

Name of Parent (English 英) _____ Gender 性别 _____

NRIC No. 身份证号码 _____ H/P No. 手机号码 _____

Name of Company 商号名称 _____

Relationship 关系 Owner 东主 Shareholder 股东 Employee 雇员

Correspondence Address _____

通讯地址 _____

Name of Student 学生姓名 (Chinese 中) (English 英)	NRIC / Birth Certificate No. 身份证 / 报生纸号码	Gender 性别	Age 年龄	Standard/Form 小学/中学

Name of School 学校名称 _____

I hereby declare that all the particulars stated above are true. Attached herewith the photocopy of the examination results duly certified by the school. (A photocopy of the EPF monthly statement is required for those who are currently employed for the purpose of certification.)

我谨此声明上述资料完全属实，附上经校方签认之学生成绩报告表影印本。（凡雇员申请者必须同时附上其公司的公积金月结单副本，以正手续。）

_____ Date 日期

_____ Company Chop & Sign 会员商号签盖

FOR PR & FELLOWSHIP SUB-COMMITTEE USE ONLY 公关及联谊组备用栏

Results 审核成绩: _____ Qualified 合格 Unqualified 不合格

Confirmed by: Sub-Committee Member
证实: 委员

Approved by: Chief of Sub-Committee
批准: 主任

Remarks 备注:

PERSATUAN HADIAH DAN CENDERAMATA MALAYSIA
APPLICATION RULES ON MGPA STUDY AWARDS
BY THE PUBLIC RELATIONS & FELLOWSHIP SUB- COMMITTEE

TITLE :

MGPA Study Awards

OBJECTIVES:

To reward students for their academic excellence and diligence; to promote good character building, and to contribute towards the nurturing of talents for the nation.

ELIGIBILITY:

Application for the study awards is open to children of all MGPA members (irrespective of owners, shareholders or employees) who are studying in the country and have achieved the following academic results:

Standard 6

Full passes and at least **4As** in the **UPSR** examination

Form 3

Full passes and at least **5As** in the **PMR** examination

Form 5

Full passes and at least **6As** in the **SPM** examination

HOW TO APPLY:

1. Interested Applicant are require to download the application form from the Association's MGPA Member Website : www.mgpa.org.my
2. Submit certified copies of student's examination certificates.
3. Employee's of the company must submit a copy of their EPF contribution.

MISCELLANEOUS:

1. Application for the study awards is open to qualified children of Life Members and Members (irrespective of owners, shareholders or employees) of the Association who have no outstanding subscriptions due to the Association. **Each member shall be entitled to apply for the award for a maximum of Two (2) children only.**
2. The qualified recipients shall be notified by email. All award recipients are compulsory to be presence at the presentation ceremony as follows:

Date : **28th June 2014 (Saturday)**
Time : **2:00 pm**
Venue : **MGPA Premises**
67-2, 2nd Floor, Block F, Zenith Corporate Park,
Jalan SS7/26, 47301 Petaling Jaya, Selangor.
(or other place to be determined by the Committee).

3. The decision of the Public Relations & Fellowship Sub-Committee of MGPA on the selection of award recipients shall be final and no correspondence whatsoever shall be entertained.
4. The Public Relations & Fellowship Sub-Committee of MGPA shall reserve the right to add, amend or delete any part of these Rules.
5. All completed applications shall reach the Secretariat of the Association on or before **30th May 2014. Email & facsimile copies are not accepted. Late applications will not be entertained**

马来西亚礼品商会学业奖励金申请简则

名称:

马来西亚礼品商会学业奖励金简则。

宗旨:

奖掖在籍学生勤奋向学，培育品德，协助国家作育英才。

申请条件:

凡属马来西亚礼品商会会员，不分东主、股东或雇员之子女，就读于本国学校，并符合下列条件者，均可申请：

小学六年级全科及格，评估考试 UPSR 至少考获 4A

中学三年级全科及格，PMR 考试至少考获 5A

中学五年级全科及格，SPM 考试至少考获 6A

申请手续:

- 一. 填具从电邮下载本商会之学业奖励金申请表格。
- 二. 呈交经校方签认的学业证书。
- 三. 受雇申请者必须附上其公司的公积金月结单副本。

附则:

- 一. 凡本商会永久会员及缴清年捐会员之东主、股东或雇员之子女（每会员限定二名），符合申请条件者，均得申请之。
- 二. 本商会将以电邮通知所有得奖学生。得奖学生必须出席于 2014 年 6 月 28 日 (星期六) 下午 2 时在会所 (或其他由董事会决定之地点) 举行的颁奖仪式。
- 三. 所有申请一经本组审定后，得奖与否，任何人不得提出异议。
- 四. 本简则如有未尽善之处，得由本组拟订之。
- 五. 所有申请者必须将有关申请文件(电邮及传真文件恕不接受) 于 30-05-2014 前寄交本商会秘书处，逾期自误。

马来西亚礼品商会公关与联谊组
谨订